
PROTOKÓŁ 

z posiedzenia wspólnego wszystkich Komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

z dnia 20 kwietnia 2023 r. 

W posiedzeniu wspólnym komisji wzięli udział: 

• 13 Radnych Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

• Wójt Gminy Dębnica Kaszubska – Iwona Warkocka 

• Sekretarz Gminy – Agnieszka Żukowska 

• Skarbnik Gminy – Renata Protasewicz 

Radni nieobecni: Cech Roman, Krycki Adam 

Radni spóźnieni: Badowski Krzysztof, Mateusz Szerlowski, Kołacki Mateusz 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Zaopiniowanie materiałów na sesję. 
3. Omówienie spraw bieżących. 
4. Zamknięcie posiedzenia. 

Ad. 1-2 

Posiedzenie wspólne wszystkich komisji o godzinie 11:05 otworzył Wiceprzewodniczący Rady 

Gminy Witold Leśniewski, który przywitał pracowników Urzędu Gminy oraz Radnych Rady Gminy. 

1) Projekt uchwały: zmieniająca uchwałę nr XXXVIII/312/2018 w sprawie określenia wysokości 
opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem 
przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat 
w publicznych przedszkolach/oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych 
prowadzonych przez Gminę Dębnica Kaszubska. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że projekt uchwały dotyczy opłaty za pobyt dziecka 

w przedszkolu powyżej pięciu godzin. Opłata do tej pory wynosiła 1 zł, obecnie została 

zwaloryzowana do 1,30 zł. Zmiana ta spowoduje zwiększenie środków do budżetu gminy o około 

1050 zł na miesiąc. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych brak quorum 

Rewizyjna 1  2 

Infrastruktury i Budżetu 4   

Skarg, Wniosków i Petycji 3   

2) Projekt uchwały: zmieniająca uchwałę nr XXVIII/250/2017 Rady Gminy Dębnica Kaszubska 
w sprawie warunków i trybu przyznawania nagród za osiągnięcia w dziedzinie twórczości 
artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury. 



O godzinie 11:07 na posiedzenie dołączył radny Mateusz Kołacki oraz radny Mateusz Szerlowski. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że na podstawie opinii wydanej przez Regionalną Izbę 

Obrachunkową w Olsztynie postanowiono zmienić regulamin, ze względu na to, że rada nie może 

decydować o nagradzaniu mieszkańców, może to czynić tylko wójt. Komisja Spraw Społecznych może 

wydawać niewiążące opinie o złożonych wnioskach. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Witold Leśniewski zapytał czy treść regulaminu pozostaje bez 

zmian, zmieniają się osoby uprawnione do złożenia wniosku? 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że treść regulaminu nie ulega zmianie, jedynie 

zmieniało się to, że opinia komisji jest niewiążąca. Zgodnie z opinią RIO postanowiono doprecyzować 

regulacje. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 2  1 

Rewizyjna 1  2 

Infrastruktury i Budżetu 4   

Skarg, Wniosków i Petycji 3   

3) Projekt uchwały: zmieniająca uchwałę nr XLIX/361/2022 Rady Gminy Dębnica Kaszubska 
w sprawie określenia szczegółowych zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz rodzaj 
i wysokość nagród za osiągnięte wyniki sportowe dla osób fizycznych oraz dla trenerów 
prowadzących szkolenie zawodników osiągających wysokie wyniki sportowe 
w międzynarodowym współzawodnictwie sportowym lub w krajowym współzawodnictwie 
sportowym. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że zmiana jest tożsama co do poprzedniej uchwały, 

w związku z wydaną opinią RIO. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 3   

Rewizyjna 1  2 

Infrastruktury i Budżetu 4   

Skarg, Wniosków i Petycji 3   

4) Projekt uchwały w sprawie nadania nazw drogom w miejscowości Dobieszewo obręb 
Dobieszewo. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że nazwy ulic zostały ustalone w 2020 roku wspólnie 

z mieszkańcami miejscowości. Na ostatnim spotkaniu sołeckim nazwy te zostały potwierdzone, 

nie było żadnych uwag. 



Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 3   

Rewizyjna 1  2 

Infrastruktury i Budżetu 4   

Skarg, Wniosków i Petycji 3   

5) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok. 

O godzinie 11:16 na posiedzenie dołączył radny Krzysztof Badowski. 

Skarbnik Gminy Renata Protasewicz omówiła projekt uchwały i poinformowała, że przedstawiony 

projekt uległ zmianie. Wynika to z przyznanej dotacji na realizację zadania „Poznaj Polskę”. Projekt 

realizowany będzie przez szkołę w Gogolewie i w Motarzynie. Plan zwiększono o 76 207 zł. Pozostałe 

kwoty wynikają z realizacji zadań opisanych w uchwale. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 3  1 

Rewizyjna 1  2 

Infrastruktury i Budżetu 4   

Skarg, Wniosków i Petycji 3   

6) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębnica Kaszubska 
na lata 2023-2035. 

Skarbnik Gminy Renata Protasewicz omówiła projekt uchwały i poinformowała, że projekt 

odzwierciedla zmiany wprowadzone w zmianach budżetowych od momentu podjęcia ostatniej 

uchwały. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 4   

Rewizyjna 1  2 

Infrastruktury i Budżetu 4   

Skarg, Wniosków i Petycji 3   

Ad. 3 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Witold Leśniewski przeszedł do omawiania spraw bieżących. 



Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski przekazał informacje o korespondencji, która 

wpłynęła do Rady Gminy. 

Radny Bartłomiej Tutak zapytał czy w związku z wpłynięciem pisma z Zarządu Wspólnoty 

Mieszkaniowej obsługa rady gminy przygotuje projekt uchwały w sprawie zlenienia kontroli Komisji 

Rewizyjnej, tak aby na sesji móc podjąć ostateczną decyzję w drodze uchwały. 

Sekretarz Gminy Agnieszka Żukowska poinformowała, że jeżeli takie będzie postanowienie rady, to 

projekt zostanie przygotowany. Pismo złożone przez zarząd jest dwutorowe. Jako skarga skierowano 

je do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, a na sesję może zostać przygotowany projekt uchwały 

o treści przekazanej przez Komisję Rewizyjną. O zleceniu przeprowadzenia kontroli decyduje cała 

rada, nie tylko jedna komisja. 

Radny Piotr Paczesny zaproponował przeprowadzenie dyskusji i podjęcie decyzji po tej dyskusji. 

Skarbnik Gminy Renata Protasewicz poinformowała, że przygotowała informację o zaległościach 

Spółki SPV. Zaległości zaczęły tworzyć się od momentu ogłoszenia upadłości. Przed tym dniem 

wszystkie należności były uregulowane. 

Radny Bartłomiej Tutak zgłosił potrzebę uprzątnięcia terenu przy cieku Warblewskim oraz 

oczyszczeniu rynien na przepompowni Zakładu Gospodarki Komunalnej. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że raz w tygodniu ten teren jest sprzątany, mimo to 

śmieci nadal są porozrzucane. 

Ad. 4 

O godzinie 11:32 Wiceprzewodniczący Rady Gminy Witold Leśniewski zamknął posiedzenie 

wspólne wszystkich komisji. 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

Emilia Konopka 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Obrady prowadził: 

Witold Leśniewski 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

 


